
‘Een omgekeerde overname.’ Zo noemt Eric 
Winter de verkoop van zijn bedrijf NIG 
(Nederlandse Interim Groep) aan DPA. Hij en 
zijn zakenpartner Olav Berten kwamen zo in 2011 
binnen bij het beursfonds. Ze brachten hun eigen 
ideeën over de detachering van professionals 
mee. Na een turbulente start lijkt het bedrijf nu 
in rustiger vaarwater gekomen.

DPA Group had bĳ het 
aantreden van Winter 
als bestuursvoorzitter 
te maken met een 

sterke omzetdaling. Werd in 2007 
nog 84 miljoen euro omzet 
gehaald, in 2010 was daar nog 
maar 36 miljoen euro van over. 
Winter sloot een vertrekregeling 
met enkele zittende bestuurders. 
Vervolgens werd DPA verbouwd 
van een organisatie die vooral 
goed was in het verkopen van 
grote contracten, naar een die de 
beste hoogopgeleide professionals 
wil leveren.

Het gaat dan bĳvoorbeeld om 
accountants en juristen, maar ook 
om mensen die gespecialiseerd 
zĳn in internetmarketing of 
tandartsen uit Spanje. Het 
overgrote deel is in dienst bĳ 
DPA, een klein deel wordt 
ingehuurd als zzp’er. Grote 
klanten zitten onder meer in de 
�nanciële sector, de overheid en 
de industrie.

In de vĳf jaar nadat Winter 
het roer had overgenomen, is 
DPA sterk gegroeid, gemiddeld 23 
procent omzetgroei op jaarbasis. 
In 2016 boekte het bedrĳf 126 

miljoen euro omzet en 7 miljoen 
euro nettowinst. Vorig jaar 
stagneerde de groei door een 
inschattingsfout rond de wet 
DBA (Deregulering Beoordeling 
Arbeidsrelatie, red.), waarmee 
nieuwe regels werden ingevoerd 
voor het inhuren van zzp’ers.

De topman schetst hoe DPA 
ervoor staat. Dat doet hĳ niet op 
het hoofdkantoor bĳ station 
Amsterdam Sloterdĳk, maar in 

het kantoor in Bussum waar hĳ 
in 2006 begon met NIG. Dat 
laatste zegt veel, zo niet alles, 
over waar het zwaartepunt van 
DPA wat Winter betreft ligt.

1 Kunt u terugkijken op het 
moment dat u bij DPA 
binnenkwam?
“DPA zat toen in zwaar 

weer. Wĳ waren met NIG een 
groeiclubje. Wĳ hadden het 
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‘DPA is flink geraakt door de wet DBA’
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